
CBCSJ Yijin Exercise Class 

IMAGE CONSENT PERSONAL RELEASE AGREEMENT 

 I hereby grant CBCSJ YiJin Exercise Class, their personnel or contractors, all rights and 

consent to copyright, use or re-use, publish, or re-publish, copy, exhibit or distribute all media 

involving the use of my image, by the CBCSJ YiJin Exercise Class for internal use, educational 

use, advertising or promotion without restriction as to frequency or duration of usage and 

without compensation to me. This agreement may only be modified in writing signed by the 

parties. I hereby certify that I am at least 18 years of age and have full right and authority to 

grant the consent and rights in my own name to this agreement. I have read the above consent 

and agreement, prior to its execution, and I am fully familiar with the contents thereof. I hereby 

grant my permission and consent to all the foregoing.  

 

個人俏像發佈同意書 

我特此授權予聖荷西華人浸信會易筋綜合保健運動班，他們的人員或者承包 

商，對版權的所有權和同意，運用或再運用，出版或者重印，複製，陳列或 

者分發使用涉及我俏像的所有媒介，供聖荷西華人浸信會易筋法班內部用 

途，教育用途，做廣告或者推廣用途，不受使用頻率或期間的制約及不用對 

我作任何補償。 這個協議在簽字的各方以書面提出方能被修改。 我特此證

明我是至少 18 歲並且有充分的權利去承認這同意書我讀了上述同 意書，在

它實施束在它實施前找充分熟悉其內容。我特此授予我的允許並且 同意前面

所載。 

 

 

Signed 簽 署:  ___________________________________________________ 

 

 Name  姓 名: ___________________________________________________ 

 

 

Address  地 址:___________________________________________________ 

 
 ____________________________________________________________________ 

 

Date &Time 日期及時間  :________________________________________ 

 

Witness 見證人: _________________________________________________ 


